
Protokół Nr 11/2014

z sesji Rady Gminy w Obrazowie

z dnia 16 grudnia 2014 roku

Sesja Rady Gminy odbyła się w sali posiedzeń rady. Udział wzięli radni, sołtysi, Wójt Gminy, Sekretarz, Skarbnik

oraz pracownicy urzędu. Sesję otworzyła i przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Szczudło.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek sesji.

I. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie Protokołów z sesji nr: LXIV, I - dostępny w biurze rady.

5. Interpelacje i zapytania radnych.

6. Podjęcie uchwał w sprawach:

- zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok,

- obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego,

- upoważnienia wiceprzewodniczących rady do wydawania polecenia wyjazdu

służbowego dla przewodniczącego rady gminy,

- ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy.

7. Infonllacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

8. Infonnacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

9. Wolne wnioski i zapytania.

10. Zakończenie obrad.

Ad. 2 Przewodnicząca Rady Gminy T. Szczudło na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad do

podejmowania wszelkich uchwal.

Na 15 ustawowego składu obecnych na sesji było 15 radnych.

Ad.3 Przewodnicząca Rady T. Szczudło przedstawiła porządek obrad.

P. Sekretarz poprosiła o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości za cenę

niższą od wartości rynkowej. Powiedziała, że 19 sierpnia 2014r. rada podjęła uchwałę o sprzedaży nieruchomości

w msc. Faliszowice za kwotę 21 700zl. Podkreśliła, że sołectwo Faliszowice chciało przeznaczyć na zakup działki

środki z funduszu sołeckiego w wysokości 9 0000 zł i pozostałe środki miały być dołożone z budżetu gminy

Samborzec. Dodała, iż okazało się, że gmina Samborzec nie ma środków w budżecie na zakup działki w msc.

Faliszowice. Powiedziała, że rady zależy czy podejmie uchwałę o sprzedaży przedmiotowej nieruchomości za cenę

niższą od wartości rynkowej.

Radny J. Orawiec zapytał przez jaki okres ijaką kwotę podatku gmina płaci za działkę na rzecz gminy Samborzec?



P. Sekretarz poinfonnowała, ze działka została kupiona w 1997 roku, gdyż była konieczność przebudowy

przepompowni. Za działkę gmina płaciła ok. 8000zł. W chwili obecnej zostało zrobione przepięcie i gmina nie

korzysta z działki i w związku z tym została zwolniona z podatku.

Zdaniem radnego J. Orawca należy sprzedać działkę społeczności wiejskiej oraz wynegocjować cenę z korzyścią dla

gminy Obrazów i zaznaczyć, że beczka jest własnością gminy.

P. Sekretarz powiedziała, że beczka jest w bardzo dobrym stanie i kierownik Zespołu Gospodarki Komunalnej uznał,

że może się ona przydać. Podkreśliła, iż beczka ma zostać przewieziona do msc. Lenarczyce jednak koszty transportu

beczki mogą być wysokie.

Za wprowadzeniem uchwały do porządku obrad głosowało 15 radnych.

Przewodnicząca Rady T. Szczudło poprosiła o przegłosowanie porządku obrad.

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.

Ad.4 Przyjęcie protokołów z sesji nr LXIV, I:

- protokół z sesji LXIV jednogłośnie został przyjęty,

- protokół z sesji I jednogłośnie został przyjęty.

Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.

Radna E. Marzec poprosiła o wyznaczenie dnia tygodnia, w którym będą odbywały się sesje Rady Gminy przez całą

kadencję oraz godziny rozpoczynania sesji, aby mogła tak zaplanować zajęcia lekcyjne by uczestniczyć na sesji.

Ponadto zgłosiła interpelację w sprawach: wykonania barierki ochronnej wzdłuż pogłębionego i poszerzonego rowu,

przy drodze prowadzącej od remizy do SP w Głazowie, wprowadzenia do rejestru przystanku znajdującego się przy

drodze powiatowej w msc. Głazów na wysokości posesji P. Basak oraz zmiany w okresie zimowym w msc. Głazów

włączania oświetlenia ulicznego we wczesnych godzinach rannych (godz. 4").

Przewodnicząca Rady T. Szczudło powiedziała, że należy rozważyć propozycję godziny planowania sesji. Stwierdziła,

że nie da się ustalić dnia kiedy będą sesje, gdyż są one organizowane w miarę potrzeb. Dodała, że jeżeli będzie

potrzeba to sesja będzie prowadzona w godzinach południowych.

P. Sekretarz poinformowała, że odpowiedź na interpelację zostanie udzielona na piśmie.

Radny A. Rylski zgłosił interpelację w sprawie wykonania oświetlenia ulicznego przy przystanku w msc. Rożki przy

posesji P. Chmielewskich (przystanek w kierunku Sandomierza).

Przewodnicząca Rady T. Szczudło powiedziała, że w msc. Świątniki został wykopany rów me został on

zabezpieczony barierką ochronną. Dodała, że interweniowała w tej sprawie w starostwie i do tej pory nie została ona

wykonana.

P. Sekretarz poinfonnowała, że barierki muszą posiadać atesty, żeby spełniały swoją funkcję.

Zdaniem radnej E. Marzec wykonawca powinien założyć barierkę by zabezpieczyć rów.

Radny M. Cichoń zapytał kto podjął decyzję, że nie zostanie wykonany rów od ul. Ożarowskiej w msc. Chwałki?

Radny Fabian Stasiak zgłosił interpelację w sprawie zadaszenia 3 przystanków znajdujących się przy drodze krajowej

w msc. Obrazów (naprzeciw msc. Wierzbiny, przy skrzyżowaniu przy trasie głównej i obok remizy w Obrazowie).

P. Sekretarz powiedziała, że gmina buduje sukcesywnie przystanki. Podkreśliła, iż w msc. Chwałki zostal

wybudowany nowy przystanek i został on zdewastowany. Dodała, że środki z funduszu soleckiego można

przeznaczyć na budowę przystanków.



Ad. 6 Podjęcie uchwał

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Obrazów na 2014 rok przedstawiła P. Skarbnik. Powiedziała, że

zmiany powyższe dokonuje się w wyniku wprowadzenia do budżetu dochodów i przeniesienia planów dochodów

i wydatków między działami.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt lIchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało ł 5 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego przedstawiła insp.

P. Kapusta.

Opinia komisji rolnej pozytywna.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało 15 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady do wydawania polecenia wyjazdu służbowego

dla Przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła P. Korycińska.

Głosowało ł 5 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy przedstawiła P. Sekretarz.

Przewodniczący Komisji Budżetowej J. Orawiec poinformował, iż w związku z tym iż P. Wójt spraWUje sWOją

funkcję II kadencję i wygrał wybory w ł turze Komisja Budżetowa zaproponowała podnieść wynagrodzenie P. Wójta.

Komisja zaproponowała aby podnieść wynagrodzenie zasadnicze o 300zł i wynagrodzenie funkcyjne o 400zl.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Głosowało ł 5 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, I wstrzymał się.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę.

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości za cenę niższą od wartości rynkowej.

Opinia komisji rolnej negatywna. Komisja wnioskuje o sprzedaż działki i utrzymanie ceny bez obniżki lub spłatę

w ratach.

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie jawne imienne.

Za wnioskiem Komisji Rolnej głosowało 15 radnych.

Uchwała nie została podjęta.

Ad. 7 Informacja Wójta Gminy z pracy między sesjami.

P. Sekretarz poprosiła aby punkt został przeniesiony na następną sesję ponieważ P. Wójt jest nieobecny.



Ad. 8 Infonnacja Przewodniczącego Rady z pracy między sesjami.

Przewodnicząca Rady Teresa Szczudło poinformowała, że brała udział w spotkaniu LGD, zabawie mikołajkowej

w Bilczy oraz spotkaniu mikołajkowym w Świątnikach. Ponadto pełniła dyżur w biurze rady.

Ad.9 Wolne wnioski i zapytania.

Radny A. Heciak zapytał czy do każdej miejscowości zostanie rozwieziony piasek?

P. Sekretarz powiedziała, że została podjęta uchwała w sprawie zakupu piaskarek dla Zespołu Gospodarki

Komunalnej. Podkreśliła, iż w razie potrzeby zostanie rozwieziony piasek.

Zdaniem radnego A. Rylskiego piasek powinien zostać wysypany w punktach gdzie najczęściej dochodzi do kolizji.

Radny K. Malec powiedział, że ciągniki gminne rozsypują piasek na drodze powiatowej jego zdaniem należy

porozumieć się z powiatem aby pokrył koszty.

Radna A. Smardz stwierdziła, iż chodniki przy drodze powiatowej są zarośnięte zal1leczyszczone nikt nie robi

z nimi porządku.

Sołtys msc. Święcica W. Zawidzki poprosił o zorganizowanie spotkania z sołtysami.

Sołtys msc. Kleczanów K. Jędral zapytał dlaczego Zespół Gospodarki Komunalnej odmawia sprzątania śmieci

w centrum wsi w Kleczanowie? Ponadto zapytal dlaczego sołtysi nie otrzymali zawiadomienia na sesję? Jego zdaniem

gmina powinna powiadomić mieszkańców, że za porządek na chodnikach odpowiadają właściciele posesji zaś

w miejscach niezamieszkałych właściciel drogi.

P. Sekretarz poinformowała, że zawiadomienia na sesję zostały wysłane w terminie. Dodała, iż naczelnik poczty

interweniował w tej sprawie do placówki w Sandomierzu.

Przewodnicząca Rady T. Szczudło przeprosiła za zaistniałą sytuację i powiedziała, że sprawa została wyjaśniona na

poczcie.

Zdaniem radnego J. Orawca należy poinformować radnych telefonicznie o zwołaniu sesji w trybie nadzwyczajnym

żeby poczta nie leżała w skrzynce pocztowej.

Sołtys wsi Malice F. Zych zapytał czy inwestycja wykonania wodociągu w Malicach została zakOliczona i czy msc.

będzie przez to podzielona?

P. Sekretarz powiedziała że trwają rozmowy z Gminą Samborzec i obecny wójt ma rozeznaĆ sprawę. Dodała, że

mieszkańcy Lojowic i Złotej musieliby płacić gminie Obrazów za wodę.

Zdaniem sołtysa msc. Kleczanów P. Jędrala gmina powinna poinformować mieszkańców o porządku obrad sesji.

Przewodnicząca Rady T. Szczudło powiedziała że na stronie BlP i stronie Urzędu Gminy został zamieszczony

porządek obrad sesji. Ponadto podkreśliła, że będą wysyłane zawiadomienia o sesji mieszkańcom gminy.

Ad. 10 Wobec wyczerpania wszystkich punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Szczudło

zamknęła II sesję Rady Gminy w Obrazowie.

Protokołowała.

N.K. ~

Przewodn iczyła:
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